
Teie Skole FAU 

FAU - Foreldrerådets arbeidsutvalg - skal representere alle foreldre ved skolen og bidra til et godt hjem-skole-samarbeid. FAU skal 
være et bindeledd mellom foreldrene og skolen. Har du en sak eller idé til oss? – kontakt din FAU representant 

 

 

agenda - FAU-møte 
 

Dato: 12 mai Start / slutt: 19.30 – 21.00 

Sted: Teie skole 

Møteleder: Bjørn-Erik Ryen-Grødahl, FAU leder Protokoll: BERG/JKJ 

Deltagere: Se listen under. Klasse/navn (evt stedfortreder / klassekontakt) 

 
 

Tilstede Kl. FAU rep. e-post 

 1 trinn Kristin Johannesen Molly76@hotmail.com 

 1 trinn Paal Sæthre Bendixen bendimex@hotmail.com 

x 2a Ellen Tove Kristensen Ellen.kristensen@gmail.com 

 2b Jonas Iversen Iversen79@gmail.com 

 2c Camilla Vinde Norum cvn@hesnes.no 

 3a Elisabeth Varnes varnes@online.no 

x 3b Cathrine Andersen cathrine.andersen@dsb.no 

 3c Torill Helene Heidal Landaasen torillhelene@hotmail.com 

 4a Helene Wallin helene-aas@hotmail.com 

x 4b Einar Bråthen einarb5c@gmail.com 

 4c Blerim Cimili bcimili@gmail.com 

x 5a Trude hennum trudehennum@yahoo.no 

x 5b Hege Støtvig Hege.stotvig@dsb.no 

x 5c Karianne Siegel Karianne.siegel@gmail.com 

 6a Jon David Ramdal joondavid@hotmail.com 

 6b Heidi Ravnås Nilsen Heidi_ravnaas@hotmail.com 

x 6c Lise Ormestad Frantzen Lise.frantzen@nokas-skadedyr.no 

x 7a Elise Sætre Bringaker bringakerelise@gmail.com 

 7b Linn Veronica Rønning Hvatum linn@hvatum.no 

 7c Mona Solum Bakke Mona.solum.bakke@gmail.com 

x faulede
r 

Bjørn-Erik Espresso Ryen-Grødahl Espresso1974@gmail.com 
 

 rektor Jan Kristian Johansen jan.kristian.johansen@faerder.kommune.no 
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Pkt Saker / Aksjoner Ansvar 

1 Skolen informerer, v/ rektor Jan Kristian Johansen. 

• Skolen er i veldig god rute med planlegging av neste skoleår. 
Kontaktlærere og teamsammensetning (for hvert trinn) er stort 
sett ferdig. Vi har allerede ansatt 2 nye lærer og vi jobber p.d. med 
å ansette 1-2 lærere til. Vi har fått økt ressurstildeling tilsvarende 
ca. 150% lærerstilling for neste skoleår. Prøveåret med kokk på 
SFO er evaluert som svært vellykket og vi fortsetter ett år til. Ca.73 
nye skolestartere. Info om overgang og førskoledag er sendt ut. 

• Ny undervisningsinspektør med SFO-leder-ansvar og ansvar for 
1.trinn er ansatt (SFO-leder Vlado har sluttet). Hun heter Karin 
Sønsteby og jobber p.d. som avdelingsleder/styrer for to 
avdelinger i et barnehageområde i Asker kommune. Hun tiltrer 
8.august. 

• Vi har i tiden etter påske hatt lavt sykefravær. Det betyr at vi er 
godt bemannet og får fulgt opp en del «etterslep fra korona» med 
blant annet styrking i opplæringen i lesing og regning på flere 
trinn. Også litt sosial styrking rundt grupper og enkeltelever er i 
gang. Vi følge en plan for «forhindring av langtidseffekt av COVID». 

• Info om 17.mai sendes ut i morgen, fredag. Vi har øvetog 16.mai 
kl.1000 og skal bl.a. gå innom Ekeberg (eldresenter?) og synge 
noen sanger. Og forbi noen barnehager. 

• VI har den siste tiden klart å arrangere flere sosiale aktiviteter på 
tvers av klasser og på tvers av trinn. Og har planer om noen flere 
frem mot sommeren. 

• Takk til FAU for bidrag på dugnad (bark i klatreparken) og for 
arrangering av 17.mai for elevene på Teie skole (og mange andre) 
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2 Sosialt miljø på skolen – fast åpen post 
 
 

 
 

3 Årshjul FAU: 
 

-17 mai komite  
Gruppa og Bjørn-Erik informerer 
 
Det er godt sammarbeid mellom FAU og TeieVel, det er god stemning og 
alt er klart for en heidundrende 17 mai feiring i Rosanesparken. 
-Men, det er et par punkter vi (FAU/17 mai komité) ser annerledes på 17 
mai feiringen.  
Ja vi gjør dette for barna og nærmiljøet, vi gjør dette for at alle skal 
komme sammen og feire. Men vi er også avhengig av pengene vi tjener 
på 17 mai for å kunne gi videre til barna på Teie skole. Det er i hovedsak 
17 mai inntektene som er budsjettet vårt, som avgjør hva og hvor mye vi 
kan støtte til klassene. Teie vel har som mål å gå i null.  
 
Etter møte med Teie Vel sin leder ser vi at avtalen vi pr i dag har skrevet 
er for diffus. Dette er vi nødt å se på i etterkant av årets feiring. Få til en 
mer spesifisert avtale ang investeringer/pengebruk, inntekter og fordeling 
av overskudd 
 
 
 -Trafikkgruppa 
 
Trafikkgruppa hadde en vellykket aksjon forleden. De hadde trykt opp 
løpesedler med informasjon de delte ut. Denne ble også delt ut på andre 
trinn på foreldremøtet (slik jeg forsto det – rett meg om feil) 
Denne løpeseddelen skal vi sørge for å få delt ut på foreldremøtet som  er 
nå føre sommeren for de som begynner i første klasse neste år.  
Vi må også sørge for at denne blir delt på klassenes Facebooksider, samt 
få skolen til å sende hjem som ranselpost første uka neste skoleår. 
 
 
 

 
 

4  Eventuelt:  
Det kom inn noen saker på slutten av møtet: 
Vi er bekymret for kommunens plan/budsjett for tildeling og bruken av 
nettbrett/skolepc. Vi ser at Teie Skole ligger langt etter for eksempel skoler i 
Tønsberg kommune. Det utstyret som er tilgjengelig på skolen i dag er 
tregt/gammelt/dårlig forfatning – og alt for lite.  
Det blir også veldig feil når lekser skal utføres digitalt og elevene ikke har 
tilgang til dette hjemme. Færder kommune er en av kommunene med størst 
forskjell mellom «fattig» og «rik» Med tanke på at alle skal ha like 
forutsetninger for å delta og gjennomføre opplegg i skolens regi, hva er rektor – 
kommunen sine tanker rundt dette? 
Til rektor: Hva kan Fau gjøre for å belyse dette og få pushet dette opp på 
dagsplanen til politikere – beslutningstagere. Hvor stopper det opp? – tildeling 
av midler til digitalt utstyr til elevene. 
Det flere merket under Corona er at det internettabonnementet som var bra 
nok før, ikke lenger er det når mange skal på nettet og jobbe samtidig. Stor 
forskjell på 300 og 1000 i måneden for småbarnsfamilier. 
Finnes det en helhetlig tankegang/plan for digitaliseringen av barneskolene i 
Færder kommune? (ref Tønsbergs blad så gikk Færder med dundrende 
overskudd både 2020 og 2021, så er det kanskje mulig å få noe inn i 
budsjettene?) 
Det ble utlevert nettbrett til fjorårets 1 trinn  - evaluering av dette?  
 
Tine stafetten  
 
Det har kommet inn negative reaksjoner på hvordan denne ble gjennomført – 
samt også basketballturneringen. 
Dette skal handle om samhold i klassen/skolen, så velges det opplegg der 
noen få deltar, de som ikke skal delta får da valget mellom å være på skolen 
eller bli med og heie klassen frem. De fleste velger da skolen.  
Burde elevene få valget om å være med ikke være med? Er ikke dette en 
avgjørelse som burde tas av skolen? 
Burde det eventuelt legges opp til arrangementer som er mer inkluderende enn 
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dette? Noen få løper og null opplegg for resten? Mye de som ikke løper kan 
gjøre sammen og rundt de som løper (ref heie på) om man absolutt skal være 
med på dette. 
 
Skolesjakk 
 
Einar 4B har vært i kontakt med www.skolesjakken.no Det er flere elever ved 
skolen som spiller sjakk på SFO og har fattet interesse der. Men når de ikke 
lenger er på SFO så forsvinner mulighetene på skolen. 
Skolesjakken har en pedagogisk tilnærming og opplegg rundt sjakk. Lystbetont 
læring med lek. De kan også være med å sponse utstyr til skolen. Det de setter 
som krav er at det skal være en ved skolen som blir kurset i opplegget og kan 
være ansvarlig på skolen. (Vi har hørt at Kristian på SFO liker sjakk og spiller 
med barna) 
Dette kan så trekkes videre med sjakkvelder på skolen – om man får en 
forelder eller andre til å stille opp fast. Ikke alle trigges av de aktiviteter vi hører 
mest om rundt oss (fotball, håndball, data, annen idrett osv) Dette kan være en 
mulighet å starte et samlingspunkt for sjakkinteresserte elever og få elever 
interessert i sjakk.  
 
Reklame/markedsføring mot barn 
 
Er ikke lov i Norge – derfor har vi ikke lenger mulighet til å henge opp lapper fra 
idrettsforeninger, ha vervekampanjer osv til noe som koster penger. Hvorfor 
fikk da Nøtterøy Håndball få lov å gå fra klasserom til klasserom og selge inn 
sitt opplegg og få flest mulig til å møte opp på deres arrangement. Det var 
mangle frustrerte foreldre etter dette med barn som ville droppe alt annet av 
aktiviteter bare for å komme seg dit. Sikkert et kjempebra opplegg det de 
hadde, og Nøtterøy Håndball trenger den økonomiske hjelpen de kan få om 
dagen – men ikke gjennom barna. Feil kanal! 
 
OPPMØTE FAUMØTER! 
 
Det ramlet nok litt ut under Corona og gjentatte teamsmøter. Men som 
FAUrepresentant er det møteplikt! Kan en ikke møte skal vara komme 
isteden.  
Ja, vi vet alle at det kan være vanskelig og ikke alltid passer det, en gang er en 
kanskje syk. Men vi er 21 stykker og har vell sjeldent vært fler enn halvparten 
dette skoleåret. Tross datoene var satt allerede etter første referat og kun 
justert for helligdager på andre referat.  
FAUmøtene holdes ca hver 6 torsdag fra kl 19.30 – 21.00. Om en jobber sent, 
ikke har barnevakt og dette er fast hver torsdag – da kan en ikke melde seg 
opp som FAU representant. Dette skal vi sørge for å få mer tydelig frem når 
nye representanter skal velges for neste år.  
Hver klasse SKAL ha 1 FAU representant og en vara. En som da kan møte når 
FAU representant ikke kan (de skal ikke møte samtidig) vararepresentant og 
klassekontakt er ofte en og samme person, men må ikke være det.  
 
Neste møte er 2 juni. Ønsker alle velkommen til oppmøte på personalrommet 
på skolen. Til dette møtet vil vi også invitere neste års representanter. 

 Møteplan FAU 21/22 

Datoene er sjekket opp mot helligdager, kan rektor sjekke at 
personalrom er ledig følgende datoer: 

 
a. 28 oktober 
b. 9 desember 
c. 20 januar 
d. 3 mars 
e. 21 april 
f. 2 juni 

 
Datoene er bekreftet OK av rektor! 
 
 
 
 

 

http://www.skolesjakken.no/
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